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Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Rymanów 

za okres od 29 lutego – do 26 czerwca 2020 roku, 

 

• 1 marca – w Parku nad Czarnym Potokiem w Rymanowie-Zdroju odbyła się 

kolejna edycja Biegu Pamięci Żołnierzy Wyklętych – Tropem Wilczym, w 

którym wzięło udział ok. 150 uczestników. W biegu na dystansie honorowym 

trasą po parku zdrojowym wzięliśmy udział razem z radnym Czesławem 

Szajną i ten bieg w czasie wyznaczonym ukończyliśmy, 

• 3 marca – w ZSP w Posadzie Górnej odbyła się uroczysta akademia połączona 

z podsumowaniem konkursu historycznego poświęcona Żołnierzom 

Wyklętym w której na zaproszenie uczestniczyłem, 

• 7 marca – w Domu Sokoła w Rymanowie odbyła się gminna uroczystość z 

okazji Dnia Kobiet w której większość z nas brała udział, 

• 10 marca – odbyła się nadzwyczajna sesja Rady Miejskiej w Rymanowie, 

• 14 marca – ogłoszony został stan zagrożenia epidemicznego, natomiast 20 

marca stan epidemii co spowodowało trwające do dnia dzisiejszego 

perturbacje nie tylko w gminie, ale też w kraju, Europie i świecie, 

• 25 marca – odbyło się wspólne posiedzenie komisji on-line natomiast 27 

marca sesja Rady Miejskiej w Rymanowie, 

• 14 kwietnia – do 18 maja urząd gminy w Rymanowie funkcjonował 

dostosowując się do zaleceń służb sanitarnych i wojewody tj. z podziałem na 

dwie grupy i pracę po 2 dni w urzędzie i 2 dni zdalnie. Część pracowników 

korzystała z urlopów wypoczynkowych lub opieki nad dziećmi. Dodatkowo 

urząd był zamknięty dla klientów – wyjątek stanowił USC – a sprawy 

załatwiane były zdalnie, 

• 24 kwietnia – wziąłem udział on-line w uroczystym zakończeniu roku 

szkolnego uczniów naszego rymanowskiego LO – tegorocznych absolwentów 

i maturzystów, 

• 30 kwietnia – odbyło się spotkanie on-line z Marszałkiem WP w którym 

Państwo Radni też uczestniczyli. Spotkanie poświęcone było budowie 

chodników przy DW-887 i 889 na terenie gminy Rymanów. Z ostatnich 

informacji wynika, że Pan Marszałek W. Ortyl ma przyjechać na początku 

lipca do Rymanowa, 

• 7 maja – odbyło się wspólne posiedzenie komisji a 8 sesja Rady Miejskiej w 

Rymanowie, 

• 20 maja – uczestniczyłem w lekcji on-line z uczniami ZSP w Rymanowie -

lekcji poświęconej funkcjonowaniu gminnego samorządu terytorialnego, 
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• 21 maja – odbyła się narada on-line z dyrektorami szkół i placówek 

oświatowych z terenu gminy Rymanów. Narada dotyczyła omówieniu 

bieżącej sytuacji w oświacie w związku z pandemią, 

• 26 maja – odbyła się video-konferencja SGU RP poświęcona sytuacji gmin 

uzdrowiskowych w Polsce w związku z wstrzymaniem działalności w zakresie 

lecznictwa uzdrowiskowego. Generalnie sytuacja gmin uzdrowiskowych nie 

jest dobra. Pomoc w ramach tarcz osłonowych otrzymały podmioty 

gospodarcze natomiast gminy zostały pozbawione znaczących dochodów bez 

jakiejkolwiek rekompensaty na dzień dzisiejszy, 

• 28 maja – odbyła się kolejna sesja Rady Miejskiej w Rymanowie - on-line, 

• 4 czerwca – razem z Przewodniczącym Rady Miejskiej i Z-cą Burmistrza 

byliśmy z wizytą u 100-latka z Rymanowa-Zdroju – Jana Świetlickiego. Pan 

Jan to historia ogrodnictwa w uzdrowisku. To on na wniosek dyrektora 

Tadeusza Urbanowicza przyjechał z żoną do Rymanowa-Zdroju i tworzył od 

podstaw szklarnie i hodowlę świń na terenie dzisiejszej rozlewni wód 

mineralnych pod potrzeby uzdrowiska i kuracjuszy. Złożyliśmy mu życzenia 

i drobne upominki – czekał na to spotkanie i było ono dla niego i dla nas 

wielkim przeżyciem, 

• 12-13 czerwca – w Parku nad Czarnym Potokiem w Rymanowie-Zdroju 

odbyły się cykliczne biegi przełajowe Zamczyska –TRAIL na dystansie 10 i 

20 km organizowane przez „Finish Rymanów” przy współpracy z gminą 

Rymanów. W biegach wzięli udział uczestnicy z całej Polski – impreza jak 

zawsze na wysokim poziomie – profesjonalnie przygotowana, 

• 15 czerwca – razem z radnymi Rady Miejskiej dokonaliśmy objazdu prawie 

wszystkich miejscowości na terenie gminy Rymanów w aspekcie stanu dróg, 

obiektów komunalnych, szkół itd. Na końcu objazdu odbyło się spotkanie z 

właścicielem ośrodka w Rudawce Rymanowskiej podczas którego przedstawił 

plany inwestycyjne na zakupionej nieruchomości, 

• 19 czerwca – w Sali Narad urzędu gminy w Rymanowie – z udziałem m.in. 

Pana Przewodniczącego Rady Miejskiej, radnego Kazimierza Kielara, 

Nadleśniczego Nadleśnictwa Rymanów Pawła Panasia oraz jego 

współpracowników – odbyło się spotkanie poświęcone współpracy w zakresie 

korzystania z dróg gminnych przy pozyskiwaniu drewna, partycypacji 

Nadleśnictwa w kosztach utrzymania tych dróg oraz sprawom dotyczącym 

regulacji spraw własnościowych niektórych nieruchomości na terenie 

Rymanowa-Zdroju. Spotkanie bardzo rzeczowe i mam nadzieję, że owocne w 

przyszłości, 
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• 22 czerwca - na basenie w Rymanowie-Zdroju odbyliśmy krótką konferencję 

prasową z dziennikarzami lokalnych mediów podczas której omówiliśmy 

sprawy dotyczące realizacji tej inwestycji jak również plany uruchomienia 

basenu w tym sezonie, 

• 23 czerwca – w Sali Narad urzędu gminy w Rymanowie odbyło się spotkanie 

wójtów i burmistrzów podkarpackich gmin uzdrowiskowych w sprawie 

omówienia sytuacji gmin w obliczu trwającej pandemii oraz planów na 

najbliższą przyszłość, 

• 24 czerwca – odbyło się posiedzenie wspólne komisji stałych a 26 czerwca tj. 

w dniu dzisiejszym odbywa się sesja Rady Miejskiej w Rymanowie. 
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